

**Møde den: 10.01.2016**  
**1443-313 (vært: Michael)**  
**VEST båndmøde**

**DAGSORDEN**

**Deltagere:** Jesper Sølund Hansen (AR/ordfører), Lisette Prins (HE), Michael Mejlgaard Udby (BSS), Eva Kvistgaard Arent (ST) og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)

**Afbud:** Anne Christine Teglborg (AU UDD)

Dato: 05-01-2017  
Ref: EHL

Side 1/5

<b>Punkt 1</b>	<b>Drøftelse: 2017 i VEST-båndet</b>
Beskrivelse	<p>v/Esben</p> <p>For at skyde det nye år i gang, tager vi en snak om båndets nuværende forfatning og ser frem mod det kommende år. Båndet bedes forholde sig til følgende spørgsmål forud for mødet:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Hvornår fungerer båndmøderne bedst?</li><li>• Hvad kan vi gøre anderledes?</li><li>• Hvilke emner/temaer ønsker vi at sætte fokus på i 2017?</li><li>• Hvilke samarbejdspartnere ønsker vi at få i tale i 2017?</li></ul>
Referat	<p>Båndmøderne fungerer bedst, når vi behandler emner, som kræver beslutning og effektivering. For mange og tidsrøvende orienteringspunkter kvæler fremdriften. Alle var enige om, at vi bør bestrebe os på at afvikle disse punkter hurtigere. Esben vil fremover indsætte et generelt orienteringspunkt først i dagsordnerne, hvor denne information kan gives.</p> <p>Generelt fungerer det godt med gæster i båndet, men møderne med typiske samarbejdspartnere - og netværksgrupper - kan med fordel planlægges efter et fast årligt mønster. I det hele taget er der behov for et årshjul for båndet. Esben og Jesper udarbejder udkast til årshjulet.</p> <p>Båndet vil gerne have genetableret kontakten med Studenterrådet. Esben indbyder dem til et kommende møde. Ligeledes ønsker båndet at mødes med Rådgivnings- og støtteenheden.</p> <p>Vejlederforum skydes i gang i år. Bolden ligger hos Gitte Viftrup.</p>

	Jesper foreslog kompetenceudvikling som et tema, der kunne arbejdes med i '17. Båndets medlemmer summer over andre temaer indtil næste møde.
--	--

<b>Punkt 2</b>	<b>Drøftelse: Gruppernes arbejde på VEST-kurser</b>
Beskrivelse	v/Jesper  Udsat fra sidste møde.
Referat	Jesper har fået materiale fra seks-syv grupper. Han vil rykke de resterende. Det er Jespers indtryk, at nogle af grupperne arbejder videre med deres emne. Punktet tages op igen, når Jesper har fået det sidste materiale i hus.

<b>Punkt 3</b>	<b>Drøftelse: Fordeling af auditorier ved studiestart</b>
Beskrivelse	v/Jesper  Aftale retningslinjer og procedurer for fordeling af store auditorier ved RUSintro.
Referat	Fordelingen af auditorier ved rusintro har i tidligere år givet anledning til frustrationer. Det er vigtigt med en gennemsigtig fordelingsprocedure, så uddannelserne ikke føler sig forfordelt.  Problematikken – og den mulige løsning – hører hjemme i UVA-EKA og STUDIEPLAN. VEST kan dog levere ønsker ind.  Jesper går videre med sagen.

<b>Punkt 4</b>	<b>Drøftelse: Fælles svar på henvendelse om internetbaseret selvhjælpsterapi</b>
Beskrivelse	v/Jesper  Vi er blevet spurgt, om det kunne være i vores interesse at modtage henvisningsmateriale om internetbaseret selvhjælpsterapi. Vi tager en snak om eventuelle behov og vurderer, om vi skal lave en fælles tilbagemelding. Derudover tager vi en runde på, hvor-

	dan vi hver især håndterer studerende, som er selvmordstruende.
Referat	<p>Båndet tager gerne mod materiale om projektet men vil umiddelbart ikke involvere sig yderligere. Man vil dog gerne høre resultaterne, når de engang foreligger. Michael melder tilbage.</p> <p>AR har for nylig haft en episode med selvmordstruet. Jesper ville derfor gerne høre, hvad de andre VEST-enheder stiller op i sådanne situationer. Michaels folk henviser som hovedregel altid til Livslinjen. Eva tilføjede, at vi som vejledere må være ærlige omkring, hvad vi kan hjælpe med og ikke gå ind i problematikker, som ligger uden for vores ekspertise. Jesper gav Eva delvist ret, men påpegede, at det er svært at håndhæve i praksis med lige denne type henvendelser.</p>

<b>Punkt 5</b>	<b>Orientering: Oplægsholder fra VEST til KU-arrangement om studiestress</b>
Beskrivelse	<p>v/Jesper</p> <p>KU afholder arrangement med fokus på håndtering af studiestress og vil gerne have én fra AU til at fortælle om, hvordan vi arbejder med temaet. Lena kan godt, men har båndet input som hun skal tage med derover?</p>
Referat	<p>Lena Pradhan deltager. Hun bør omtale vores trivselssite. Trivselsgruppen inviteres i øvrigt til båndmøde den 24. januar.</p>

<b>Punkt 6</b>	<b>Opfølgning på handlingsplaner</b>
Beskrivelse	(Punktet indmeldt efter udsendelse af dagsorden)
Referat	<p>Esben har udarbejdet et skema baseret på statusgennemgangen af handlingsplanerne på sidste møde.</p> <p>Skemaet blev kigget igennem med et kritisk blik og behørigt justeret. Esben indarbejder rettelser. Se vedhæftede bilag.</p>

<b>Punkt 6</b>	<b>Evt.</b>
----------------	-------------

Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	<p><b>Michael:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kvalitetsgruppen er i gang med at udarbejde et mappesystem til videndeling. Hjemmesiden er i samme ombæring ved at blive ryddet op.</li> <li>• Michael spurgte til, hvorvidt de andre afsnitsledere påtænker at give deres medarbejdere adgang til Workzone. Michael er tilbøjelig til at gøre det, da han mener, at det giver vejlederen et fint overblik over den studerendes sag. Der er dog kun tale om en kigge-adgang. De øvrige afsnitsledere har også deres overvejelser, men meningerne er delte i forhold til hensigtsmæssigheden af en sådan adgang.</li> </ul> <p><b>Eva:</b> Ny prodekan for uddannelse på ST: Finn Borchsenius</p> <p><b>Jesper:</b> Ny vejleder ansat i forbindelse med overtagelse af sprogfagene fra Aarhus BSS.</p> <p><b>Esben:</b> Ny vejleder ansat i AU Uddannelse med fokus på udvikling af digital vejledning.</p>

### Kommende dagsordenspunkter:

Kandidatdag (evaluering og udvikling af evt. nyt koncept)

Fravær på vejlederuddannelsen

UUG nedlagt– hvad skal der nu ske?

Personaliseret studieportal

Styrkelse af værdien af møder på tværs

Trivselsgruppen på besøg

Digital eksamen - fortsat

### Kommende møder:

Dato	Tid	Sted
24.01.2017	10-12	1521-220 (Eva)
07.02.2017	10-12	1443-240 (Jesper)

